



ការចូលរៀនដែលជាកាតព្វកិច្ច

ព័ត៌មានសម្រាប់ឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែទាំ

ការអប់រំសម្រាប់កូនរបស់អ្នកគឺមានសារៈសំខាន់ ហើយការចូលរៀនជាទៀងទាត់នៅសាលាគឺជាចាំបាច់សម្រាប់កូនរបស់អ្នកក្នុងការសម្រេចបាននូវការអប់រំដ៏ល្អបំផុតរបស់ពួកគេ និងបង្កើនជម្រើសអាជីព និងជីវិតរបស់ពួកគេ។ សាលារៀនរដ្ឋ NSW ធ្វើការក្នុងភាពជាដៃគូជាមួយឪពុកម្តាយសិស្សដើម្បីលើកទឹកចិត្ត និងគាំទ្រដល់ការចូលរៀនជាទៀងទាត់របស់កុមារ និងមនុស្សវ័យក្មេង។ ពេលណាកូនរបស់អ្នកចូលរៀនជារៀងរាល់ថ្ងៃ ការរៀនសូត្ររបស់គេក៏កាន់តែងាយស្រួល ហើយកូនរបស់អ្នកនឹងបង្កើត ហើយរក្សាមិត្តភាពជាមួយកុមារដទៃទៀត។

តើខ្ញុំមានទំនួលខុសត្រូវផ្នែកច្បាប់អ្វីខ្លះ?

ការអប់រំនៅរដ្ឋញូវសៅវែល គឺជាកាតព្វកិច្ចសម្រាប់កុមារទាំងអស់ដែលមានអាយុចន្លោះពី 6 ឆ្នាំ និងក្រោមអាយុរៀន រៀនចប់ការសិក្សានៅសាលាអប្សបរមា 17 ឆ្នាំ។ ច្បាប់អប់រំ ឆ្នាំ 1990 តម្រូវឱ្យឪពុកម្តាយធានាថាកូនរបស់ពួកគេដែលគ្រប់អាយុចូលរៀនជាកាតព្វកិច្ច ត្រូវចុះឈ្មោះចូលរៀន និងចូលរៀនជាទៀងទាត់ ឬត្រូវចុះឈ្មោះជាមួយ អាជ្ញាធរស្តង់ដារអប់រំរដ្ឋ NSW សម្រាប់ការសិក្សាតាមផ្ទះ។

បន្ទាប់ពីបានចុះឈ្មោះហើយ កុមារត្រូវបានតម្រូវឱ្យទៅសាលាជារៀងរាល់ថ្ងៃដែលបើកសម្រាប់សិស្ស។

សារៈសំខាន់នៃការមករៀនទាន់ពេលវេលា

ការមកដល់សាលារៀន និងចាក់រៀនទាន់ពេលវេលា៖

- ដើម្បីធានាថាសិស្សមិនខកខានសកម្មភាពរៀនសូត្រសំខាន់ៗដែលបានដាក់ក្នុងកាលវិភាគនៅព្រឹកព្រលឹម។
- ជួយសិស្សឱ្យរៀនពីសារៈសំខាន់នៃការមករៀនទាន់ពេលវេលានិងជាទម្លាប់
- ផ្តល់ពេលវេលាដល់សិស្ស ដើម្បីស្នូរសុខទុក្ខមិត្តភក្តិរបស់ពួកគេមុនពេលចូលចាក់រៀន
- កាត់បន្ថយការរំខានដល់ចាក់រៀន។

ការមករៀនយឺតយ៉ាវត្រូវបានកត់ត្រាថាជាអវត្តមានមួយផ្នែក ហើយត្រូវតែបានពន្យល់ពីហេតុផលដោយឪពុកម្តាយ។

ចុះបើកូនរបស់ខ្ញុំត្រូវនៅឆ្ងាយពីសាលារៀន?

យូរៗម្តង កូនរបស់អ្នកប្រហែលជាចាំបាច់ត្រូវ អវត្តមានពីសាលារៀន។ ហេតុផលសមហេតុផលនានា សម្រាប់សិស្សដែលត្រូវអវត្តមាន រួមមាន៖

- កំពុងឈឺ ឬមានជំងឺឆ្លង
- មានការណាត់ជួបផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ ដែលមិនអាចខកខានបាន
- ត្រូវបានតម្រូវឱ្យចូលរួមថ្ងៃឈប់សម្រាកខាងសាសនាដែលត្រូវបានទទួលស្គាល់
- ករណីលើកលែង ឬកាលៈទេសៈបន្ទាន់របស់ក្រុមគ្រួសារ ឧទាហរណ៍ ការចូលរួមពីបុណ្យសព។

បន្ទាប់ពីអវត្តមានពីសាលា អ្នកត្រូវតែធានាថាក្នុងរយៈពេល7ថ្ងៃ អ្នកត្រូវផ្តល់ការពន្យល់ជាពាក្យសុំដី ឬជាលាយលក្ខណ៍ជាអក្សរមកសាលារៀនកូនរបស់អ្នក សម្រាប់ការអវត្តមាននោះ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រសិនបើសាលារៀនមិនទទួលបានការពន្យល់ពីអ្នកក្នុងរយៈពេល2ថ្ងៃទេ សាលារៀនអាចទាក់ទងមកអ្នក ដើម្បីពិភាក្សាអំពីអវត្តមាននោះ។

នាយកសាលាអាចបដិសេធមិនទទួលយកការពន្យល់ដែលអ្នកបានផ្តល់ឱ្យប្រសិនបើពួកគេមិនជឿថាការអវត្តមាននោះ គឺជាផលប្រយោជន៍ល្អបំផុតសម្រាប់កូនរបស់អ្នក។ ក្នុងកាលៈទេសៈទាំងនេះ អវត្តមានកូនរបស់អ្នកនឹងត្រូវបានកត់ត្រាថាមិនសមហេតុផល។ នៅពេលរឿងនេះកើតឡើង នាយកសាលានឹងពិភាក្សាអំពីការសម្រេចចិត្តរបស់ពួកគេ និងអំពីមូលហេតុនានាជាមួយអ្នក។

នាយកសាលាអាចស្នើសុំវិញ្ញាបនបត្រវេជ្ជសាស្ត្រ (សំបុត្រពេទ្យ) ឬឯកសារផ្សេងទៀត នៅពេលអវត្តមានញឹកញាប់ ឬរយៈពេលយូរ ត្រូវបានពន្យល់ថាបណ្តាលមកពីជំងឺ។ នាយកសាលាក៏អាចស្នើសុំការអនុញ្ញាតពីឪពុកម្តាយផងដែរ ដើម្បីនិយាយជាមួយអ្នកឯកទេសផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មាន ក្នុងការសហការគ្នាបង្កើតផែនការថែទាំសុខភាពមួយ ដើម្បីគាំទ្រកូនរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើសំណើនោះត្រូវបានបដិសេធ នាយកសាលាអាចកត់ត្រាអវត្តមានទាំងនោះថាមិនសមហេតុផល។

ការធ្វើដំណើរកម្សាន្ត

ក្រុមគ្រួសារត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យធ្វើដំណើរកម្សាន្តក្នុងអំឡុងពេលវិស្សមកាលសាលា។ ប្រសិនបើការធ្វើដំណើរកម្សាន្តគឺចាំបាច់ក្នុងអំឡុងពេលត្រីមាសសាលា សូមពិភាក្សារឿងនេះជាមួយនាយកសាលាកូនរបស់អ្នក។ ពាក្យស្នើសុំសម្រាប់ការឈប់សម្រាកពេលវែង ចាំបាច់ត្រូវតែបានបំពេញ។ អវត្តមានដែលទាក់ទងនឹងការធ្វើដំណើរកម្សាន្ត នឹងត្រូវបានដាក់សម្គាល់ថាជាការឈប់សម្រាកនៅក្នុងបញ្ជី ដូច្នេះរួមចំណែកដល់ការអវត្តមានរបស់កូនអ្នកសម្រាប់ឆ្នាំនោះ។

ក្នុងកាលៈទេសៈខ្លះ សិស្សអាចមានសិទ្ធិចុះឈ្មោះការអប់រំពីចម្ងាយសម្រាប់អំឡុងពេលធ្វើដំណើរលើសពី50ថ្ងៃសិក្សា។ នេះគួរតែបានពិភាក្សាជាមួយនាយកសាលារបស់កូនអ្នក។

កូនរបស់ខ្ញុំមិនចង់ទៅសាលារៀនទេ តើខ្ញុំគួរធ្វើដូចម្តេច?

អ្នកគួរតែទាក់ទងទៅនាយកសាលាឱ្យបានឆាប់ តាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ដើម្បីពិភាក្សាអំពីបញ្ហានេះ និងស្នើសុំជំនួយ។ យុទ្ធសាស្ត្រនានាដើម្បីជួយកែលម្អការចូលរៀន អាចរួមបញ្ចូលការបញ្ជូនបន្តទៅកាន់ក្រុមរៀនសូត្រ និងគាំទ្ររបស់សាលារៀន ឬភ្ជាប់កូនរបស់អ្នកជាមួយនឹងបណ្តាញគាំទ្រដែលសមស្រប។ នាយកសាលាអាចស្វែងរកការគាំទ្របន្ថែមពីកម្មវិធីសម្របសម្រួលសាលានិងផ្ទះ ដើម្បីបង្កើតផែនការកែលម្អការចូលរៀន។

តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង ប្រសិនបើកូនរបស់ខ្ញុំនៅតែបន្តអវត្តមានដែលមិនអាចទទួលយកបាន?

វាជារឿងសំខាន់ដែលត្រូវយល់ដឹងថា ក្រសួងអប់រំអាចត្រូវបានតម្រូវឱ្យចាត់វិធានការបន្ថែមទៀត ពេលណាកុមារអាយុចូលរៀនជាភាគព្វកិច្ចកើតមានផ្ទះៗគ្នានៃចំនួនអវត្តមានដែលមិនអាចពន្យល់បាន ឬមិនសមហេតុផលពីសាលារៀន។

វិធានការមួយចំនួនខាងក្រោម ប្រហែលនឹងត្រូវបានយកមកអនុវត្ត៖

- សន្និសីទស្តីពីការចូលរៀនជាភាគព្វកិច្ច

អ្នក រួមជាមួយកូនរបស់អ្នក អាចនឹងត្រូវបានស្នើសុំឱ្យចូលរួមក្នុង សន្និសីទស្តីពីការចូលរៀនជាភាគព្វកិច្ច។ សន្និសីទនេះ នឹងជួយកំណត់អត្តសញ្ញាណការគាំទ្រដែលកូនរបស់អ្នកអាចត្រូវការ ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចចូលរៀនបានទៀងទាត់។ សាលារៀន ឪពុកម្តាយ និងភ្នាក់ងារនានា នឹងធ្វើការរួមគ្នាដើម្បីបង្កើតផែនការដែលបានព្រមព្រៀងគ្នាមួយ (ត្រូវបានគេស្គាល់ថាកិច្ចទទួលរ៉ាប់រង) ដើម្បីគាំទ្រដល់ការចូលរៀនរបស់កូនអ្នកនៅសាលា។

- ពាក្យស្នើសុំទៅតុលាការកុមារ - ដីកាការចូលរៀនជាភាគព្វកិច្ច

ប្រសិនបើការចូលរៀនរបស់កូនអ្នកនៅសាលា នៅតែមិនគួរឱ្យពេញចិត្តទេ ក្រសួងអាចដាក់ពាក្យទៅតុលាការកុមារ សម្រាប់ ដីកាចូលរៀនជាភាគព្វកិច្ច។ ចៅក្រមតុលាការកុមារអាចចេញបញ្ជាឱ្យមានការកោះប្រជុំ សន្និសីទស្តីពីការចូលរៀនជាភាគព្វកិច្ច។

- ការប្តឹងនៅតុលាការមូលដ្ឋាន

សាលារៀន និងបុគ្គលិករបស់ក្រសួង នៅតែប្តេជ្ញាធ្វើការក្នុងភាពជាដៃគូជាមួយអ្នក ដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហានានាដែលរារាំងដល់ការចូលរៀនពេញលេញរបស់កូនអ្នកនៅសាលា។ នៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលមានការបំពានដីកាចូលរៀនជាភាគព្វកិច្ចកើតឡើង វិធានការបន្ថែមអាចនឹងត្រូវបានធ្វើឡើងដំទាស់នឹងឪពុក/ម្តាយនៅតុលាការមូលដ្ឋាន។ លទ្ធផលនៃបណ្តឹងតុលាការអាចជាការដាក់ទណ្ឌកម្មនៃការចេញបញ្ជាឱ្យបំពេញសេវាកម្មសហគមន៍មួយ ឬការដាក់ពិន័យជាប្រាក់។

តើកូនខ្ញុំអាចរៀនឈប់រៀននៅអាយុប៉ុន្មាន?

សិស្សរដ្ឋញូវសៅវែលទាំងអស់ត្រូវតែបញ្ចប់ថ្នាក់ទី10 ឬថ្នាក់កម្រិតដែលស្មើគ្នា។ បន្ទាប់ពីថ្នាក់ទី10 និងរហូតដល់ពួកគេចូលអាយុ17ឆ្នាំ មានជម្រើសជាច្រើនដែលអាចបត់បែនបាន សម្រាប់សិស្សបញ្ចប់ការសិក្សារបស់ពួកគេ។

ធ្វើការក្នុងភាពជាដៃគូ

ក្រសួងអប់រំរដ្ឋ NSW ទទួលស្គាល់ថា ការធ្វើការរួមគ្នាជាមួយសិស្សនិងក្រុមគ្រួសាររបស់ពួកគេ គឺជាមធ្យោបាយដ៏ល្អបំផុតដើម្បីគាំទ្រដល់ការចូលរៀនជាទៀងទាត់របស់សិស្សនៅសាលា។

យើងទន្ទឹងរង់ចាំធ្វើការជាដៃគូជាមួយអ្នក ដើម្បីគាំទ្រកូនរបស់អ្នកសម្រេចបាននូវឱកាសពេញមួយជីវិតរបស់ពួកគេ។

សេវាកម្មអ្នកបកប្រែផ្ទាល់មាត់តាមទូរសព្ទ

សូមទាក់ទងសាលារៀន ប្រសិនបើអ្នកចង់បានព័ត៌មានបន្ថែម។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការជំនួយអ្នកបកប្រែផ្ទាល់មាត់ ដើម្បីទាក់ទងមកសាលារៀនសូមទូរសព្ទលេខ 131 450 ដោយប្រាប់ពួកគេពីភាសាដែលអ្នកត្រូវការ ហើយស្នើសុំឱ្យការិយាល័យ ទូរសព្ទទៅសាលារៀន។ ពេលនោះការិយាល័យនឹងរៀបចំអ្នកបកប្រែផ្ទាល់មាត់តាមទូរសព្ទ ដើម្បីជួយអ្នកក្នុងការសន្ទនារបស់អ្នក។ អ្នកនឹងមិនត្រូវគេគិតថ្លៃសម្រាប់សេវាកម្មនេះទេ។